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P r o t o k ó ł  Nr BRM.0012.2.8.2020 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

Rady Miejskiej w Olecku  

 odbytego w dniu 28 października 2020 roku.  

 

 
Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 (w tym 4 członków w trybie 
zdalnym) – lista obecności w załączeniu. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko. 
 
Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 
Sylwia Barszczewska. 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 
 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 
 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 
 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska 

– Drozd, 
 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz – Stefanowska, 
 przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 
Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 
przywitała przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 
posiedzenia:  

 
1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 
2. Sprawy wniesione.  
3. Wnioski Komisji. 

 
Uwag do zaproponowanego porządku obrad nie zgłaszano. 
 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 
 

Głosowanie w sprawie zasadności skargi na działalność Burmistrza Olecka 
 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
omówił projekty uchwał zgodnie z uzasadnieniami. W związku z tym, iż Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku nie zajęła stanowiska w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Burmistrza Olecka, zostały przygotowane dwa projekty uchwał.  
 
Opinia Komisji: 
Wynik głosowania:  

 3 radnych zagłosowało, iż skarga jest zasadna.  

 4 radnych zagłosowało, iż skarga jest bezzasadna. 
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a) projekt uchwały w sprawie utworzenia Osiedla Zielonego w Olecku i nadania  

mu statutu 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 
  
Opinia Komisji: 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia 

Osiedla Zielonego w Olecku i nadania mu statutu. 

 

b) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet 

sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

c) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady 

Młodzieżowej i nadania jej statutu 

Kierownik SZB  – Ewa Zalewska – Drozd 
szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej i nadania jej statutu. 

 

d) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Kościuszki 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja, przy 5 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Kościuszki. 
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e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Olecko  

do Fundacji Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 
poprosił o przedstawienie informacji w jakich fundacjach, stowarzyszeniach Gmina Olecko 
ma udziały, jakie ponosi w związku z tym koszta oraz jakie przyniosły korzyści do tej pory. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
odpowiedział, że członkostwo w Unii Miasteczek Polskich na ten czas nie przyniosło nic 
konkretnego w zamian. Jest rozważana możliwość wystąpienia ze stowarzyszenia. 
Uczestnictwo w Euroregion Niemien przynosiło konkretne efekty finansowe. Od 2-3 lat 
ustawodawca zmienił formułę, który był do tej pory operatorem środków unijnych i na chwilę 
obecną nie ma możliwości pozyskania środków. Szczegółowe informacje przedstawi  
na piśmie. 
 
Innych pytań, ani uwag nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Olecko do Fundacji 

Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich. 

 

f) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości 

Kierownik DE  – Monika Dudycz – Stefanowska 
szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
przedstawił kalkulację rocznej wysokości podatku od średniej wielkości gospodarstwa 
domowego – w załączeniu do protokołu.  
 
Członek Komisji – Wacław Olszewski 
uważa, że należy regulować stawki podatku. 
 
Innych pytań, ani uwag nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja, przy 4 głosach za, 2 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym się, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku  
od nieruchomości. 
 

g) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 
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Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 
szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2020 – 2029 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 
szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na 

lata 2020 – 2029 

 

projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Olecku 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 
Opinia Komisji: 
Komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie przeciw, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady 
Miejskiej  
w Olecku. 
 

projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Olecku  

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie przeciw, pozytywnie zaopiniowała projekt  

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Olecku. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 
 
Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 
powiedział, że w całym kraju, jak również w Gminie Olecko odbyły się protesty rolników.  
Na dzień dzisiejszy wiadomo, że ustawa piątka dla zwierząt miała zostać zdjęta  
z procedowania w sejmie po przejściu przez senat. Po wznowieniu prac na ww. uchwałą 
chciałby, aby rada podjęła stanowisko w tej sprawie.  
 
Innych spraw wniesionych nie było. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko  
poruszył następujące sprawy: 
 

 poprosił o przedstawienie informacji w jakich fundacjach, stowarzyszeniach Gmina 
Olecko ma udziały, jakie ponosi w związku z tym koszta oraz jakie przyniosły korzyści 
do tej pory; 
 

 poprosił o zamontowanie koszy na śmieci na pomostach przy nowej inwestycji 
„Zagospodarowanie nabrzeża rzeki Lega w mieście – Zwiększenie różnorodności 
biologicznej fauny i flory rzeki Lega w Olecku”; 

 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
odpowiedział, że teren inwestycji nie jest jeszcze w całości oddany do użytku. Wykonawcy 

czekają do ostatniego momentu z zamontowaniem koszy, gdyż dochodzi do wandalizmu. 

Zostały już uszkodzone lampy tam zamontowane. Więc do czasu kiedy nie zostanie 

dokonany odbiór robót, koszt napraw jest po stronie wykonawcy.  

 

 uważa, że ludzie nie boją się monitoringu miejskiego i nadal dochodzi do dewastacji 
na terenie gminy. Poddał pod rozwagę możliwość powołania Straży Miejskiej bądź 
zwiększenie zakresu działań Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.  
w Olecku. 

 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
odpowiedział, że monitoring miejski jest potrzebny. Gmina pracuje nad zmianą Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Olecko. Pojawia się coraz więcej zadań, 
które można by było ewentualnie przekazać Straży Miejskiej m.in. utrzymanie porządku na 
posesjach prywatnych, nieprawidłowe parkowanie na terenie miasta (szczególnie w 
centrum), zaśmiecanie na terenach publicznych. W przyszłości warto byłby rozważyć taką 
możliwość, jednocześnie mieć świadomość, że są to dodatkowe wydatki z budżetu gminy.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji – Rafał Cezary Bielawski    
na prośbę mieszkańców zapytał się, czy do połowu ryb na nowym stawiku przy inwestycji 
„Zagospodarowanie nabrzeża rzeki Lega w mieście – Zwiększenie różnorodności 
biologicznej fauny i flory rzeki Lega w Olecku” będzie wymagane zezwolenie oraz czy będzie 
on zarybiony. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
powiedział, że założeniem tego miejsca jest m.in. akwen edukacyjny dla młodych wędkarzy. 
Miał zostać opracowany regulamin korzystania z tego stawiku wraz ze Związkiem 
Wędkarskim. Jednak w związku z panującą pandemią nie było możliwości spotkania się  
i wypracowania regulaminu. Ma nadzieję, że do wiosny przyszłego roku zostanie  
on opracowany i wskaże w jaki sposób z tego akwenu będzie można korzystać. Dodał,  
że związek zobligował się do jego zarybienia.  
 
 
Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 
 
Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 
 

 

 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 

 

Przewodniczący Komisji 

Dawid Bondarenko  

 

 


